
Protokoll fört vid årsmöte i Pegas lajvförening 2023-03-18

Mötet hölls i föreningens lajvby i Loppetorp. Närvarande förutom styrelsen var 4 
medlemmar.

§1 Mötets öppnande

Föreningens ordförande Petra Kronvall-Hellbring öppnade mötet och hälsade alla 
välkomna.

§2 Frågan om mötets behöriga utlysande

Mötet ansågs vara behörigen utlyst med kallelse i stadgeenlig tid via e-post.

§3 Val av mötesordförande

Till mötesordförande valdes Petra Kronvall-Hellbring

§4 Val av mötessekreterare

Till mötessekreterare valdes Pia Borg Lindblom

§5 Val av justeringspersoner

Att justera årsmötets protokoll valdes Erika Westberg och Sofia Botorp.

§6 Verksamhetsberättelse

Ordförande föredrog verksamhetsberättelsen. I sammanfattning har föreningen under 
2022 haft ett planerat lajv som tyvärr fick ställas in, ett sommarlajv med cirka 30 
deltagare och ett novemberlajv i Mixturakampanjen med cirka 60 deltagare. 
Fixarhelger har hållits i byn och värdhuset har genomgått en omfattande renovering. 
Verksamhetsberättelsen lades till handlingarna.

§7 Ekonomisk berättelse

Kassören föredrog den ekonomiska berättelsen. I sammanfattning hade föreningen vid 
årsskiftet 44 824.07 på bankkonto. Behållningen för 2022 var 50 849. Intäkterna från 
lajvverksamheten var cirka 25 000 SEK. Därtill kommer ett ansökt bidrag från 
SVEROK på 25 000 SEK för renoveringen av värdhuset. Föreningens ekonomi är 
god. Hyran för området är oförändrat 6000 SEK/år. För detaljer hänvisas till 
ekonomisk berättelse.

§8 Revisorernas berättelse

Mötessekreterare läste upp revisionsrapporten vilken inte hade något att anmärka mot 
skötseln av föreningens ekonomi. Ansvarsfrihet förordades.

§9 Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen
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Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022.

§10 Val av styrelse

Valberedare Sofia Botorp föredrog förslag till ny styrelse. På grund av pandemin då 
årsmöten fått hållas på distans har man kommit ur takt med valen till de olika posterna 
varför samtliga posten föreslogs antingen som nyval, omval eller fyllnadsval för att 
styrelsen åter skulle komma i takt med stadgarna föreskrifter om val och 
mandatperioder. Samtliga poster valdes i klump.
Ordförande 1 år (fyllnadsval) Alva Guldhammer
Vice ordförande 2 år (nyval) Johanna Persson
Sekreterare 1 år (fyllnadsval) Erika Westberg
Kassör 2 år (omval) Svend Lindblom
Ledamot 1 år (fyllnadsval) Martin Jonsson
1:e Suppleant 2 år (nyval) Charlie Bok
2:e Suppleant 1 år (nyval) Petra Kronvall
Adjungerat till styrelsen Emma Feldmanis
Ovanstående personer valdes enhälligt till sina föreslagna poster.

§11 Val av revisor

Till revisor 1 år omvaldes Martin Eriksson.

§12 Val av valberedare

Till valberedare 1 år omvaldes Sofia Botorp.

§13 Verksamhetsplan

Alva planerar ett mindre lavs i slutet av april. Ett Mixturalajv planeras till sommaren. 
Arbetshelger planeras. Därtill diskuterades olika förslag till hur engagemanget från 
medlemmarna ska kunna ökas. Ett förslag lades att de nyvalda styrelsemedlemmarna 
ska uppmuntras och stöttas i att anordna arbetshelger. Frågan kommer att tas upp till 
närmare diskussion vid styrelsens första möte.

§14 Budget

Kassören konstaterade att en budget inte går att göra eftersom verksamheten är så 
skissartad och inga förslag till konkreta kostnader ännu finns för året 2023. Målet är 
dock alltid att föreningens innestående medel inte ska understiga 20 000 SEK vid 
årets slut och att verksamheter som föreslås under året om möjligt inte ska gå med 
underskott.

§15 Övriga frågor

Förslag att ett styrelsemöte hålls i byn under april dit medlemmarna bjuds in samt att 
en allmän information om årsmötet läggs ut på infosida på sociala medier. Erika 
ansvarar. Samtliga styrelsemöten hålls sedan en längre tid digitalt. Möten via Discord 
är tänkbart.
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§16 Mötet avslutas

Ordförande tackade deltagarna och förklarade mötet avslutat.

Pia Borg Lindblom
Mötessekreterare

Erika Westberg Sofia Botorp
Justeringsperson Justeringsperson

Erika Westberg Sofia Botorp
Justeringsperson Justeringsperson
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